
17 Αυγούστου 2010

«Υπεραγία Θεοτόκε, σώσον ημάς». Είναι 
«σωτήρας» η Παναγία;
Άγιοι - Πατέρες - Γέροντες / Άγ. Νικόλαος (Βελιμίροβιτς) Επίσκοπος Αχρίδος / Άγιοι - Πατέρες - 
Γέροντες / Θεολογία και Ζωή / Ορθόδοξη πίστη

Ρωτάτε για ποιό λόγο ολόκληρη η Ορθόδοξη και η καθολική Εκκλησία αποκαλούν 
τη Θεοτόκο «σωτήρα» λέγοντας «Υπεραγία Θεοτόκε σώσον ημάς», ενώ ένας είναι 
ο Σωτήρας ο Ιησούς Χριστός, ο Βασιλιάς και Κύριος. Τέτοιου είδους ερώτημα 
θέτεις και περιμένεις απάντηση. Είναι εύκολο να θέτεις αδιανόητα ερωτήματα και 
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να περιμένεις αναπαυτικά να σου απαντήσουν, έτσι δεν είναι; Αυτό το πονηρό 
ερώτημα, δεν είναι δικό σου ούτε προέρχεται από σένα αλλά από εκείνους που 
αμέσως μετά τον πόλεμο γύριζαν στη Μάτσβα και πωλούσαν αμερικανική 
εξυπνάδα στους Ματσβάνους. (περισσότερα…)

http://www.diakonima.gr/2010/08/17/υπεραγία-θεοτόκε-σώσον-ημάς-είναι/
http://www.diakonima.gr/2010/08/17/υπεραγία-θεοτόκε-σώσον-ημάς-είναι/

